

《单词百科:resolutely是什么意思?resolutely怎么发音?resolutely的解释和用法》

英语单词resolutely是什么意思?resolutely怎么读?resolutely怎么发音?简答网为您整理了resolutely的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



resolutely怎么读

resolutely的读音: ['rez ə lu:t l ɪ]

resolutely的意思

1、adv.坚决地, 毅然地;固;

resolutely的近义词

1、**decisively** adv.决然地, 果断地;

2、**definitely** adv.确定;明显地;明确地;

3、**determinedly** adv.坚定地;坚决地;决然地;断然地;

4、**doggedly** adv.固执地, 顽强地;

5、**purposefully** adv.果断地, 有明确目标地;

resolutely的反义词

1、**irresolutely** adv.优柔寡断地;

resolutely的双语例句

1、In my opinion, Roscoe and his churchmen are marching resolutely backwards.

依我看, 罗斯科同他那些教会伙伴是在开倒车.

2、He resolutely refused to speak English unless forced to.

除非迫不得已, 否则他坚决不说英语.

3、He resolutely adhered to what he had said at the meeting.

他坚持他在会上所说的话.

4、He resolutely refused their bribe.

他坚决不接受他们的贿赂.

5、The order is very strict and must be carried out resolutely.

号令如山.

6、He resolutely went back to the front.

他毅然决然地重返前线.

7、Mr Clarke has shown himself to be resolutely opposed to compromise.

克拉克先生已表示自己坚决反对妥协.

8、Pressed beyond the limits of forbearance, our army fought back resolutely and dealt telling blows to the enemy.

我军忍无可忍,奋起反击,给了敌人沉重的打击.

9、He grumbles at his lot instead of resolutely facing his difficulties.

他不是果敢地去面对困难,而是抱怨自己运气不佳.

10、As soon as she realized she had a particular shortcoming, she resolutely overcame it.

她一发现自己的毛病,就坚决改正.

11、She struggled so resolutely against the oppression of her feelings.

她非常坚决地与自己精神上的极大痛苦作了斗争.

12、Eleanor took up her book resolutely.

爱莉娜坚定地拿起书来.

13、Xiao Li more resolutely oppose this opinion than others to it.

小李比其他人更坚决地反对这意见.

14、Resolutely, he forced himself away.

他毅然地挣脱身子.

15、We will resolutely perform our internationalist duty no matter what happens.

不管发生什么情况,我们都要坚决履行我们的国际主义义务.

以上是简答网为您整理的resolutely怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于resolutely

的用法、resolutely的释义、

resolutely的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/resolutely>